

اعلان من مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.

بشأن اكتمال صفقة نقل أعمال داماس للمجوهرات

نحن، مجمع شركات المناعي ("الشركة") نشير إلى أعلاننا السابق بتاريخ 31 ديسمبر 2025 والذي أكدت فيه الشركة بأنها قد أبرمت اتفاقية معدلة بتاريخ 31 ديسمبر 2025 ("الاتفاقية المعدلة") تعكس الهيكلة المحدثة للصفقة المتعلقة بالبيع المقترن لنسبة 67% من أعمال داماس للمجوهرات لشركة تايتان المحدودة ("الصفقة").

وفقاً للأحكام المادة 2.3 من قواعد الدمج والاستحواذ الخاصة بهيئة قطر للأسواق المالية تم الإفصاح عن تفاصيل الصفقة عن طريق إعلان عام بتاريخ 4 أغسطس 2025 تبعه آخر بتاريخ 31 ديسمبر 2025.

ويمكننا الآن تأكيد أن كافة الشروط المسبقة قد تم الإيفاء بها وأن الأطراف قد أكملت إجراءات نقل الحصص الموصوفة في إعلاناتنا السابقة، وتحديداً:

- نقل نسبة 100% من الحصص في داماس ذ.م.م. إلى سينجنيتشر جيوليри هولدنغ ليمتد ("اس.جي.جي.اتش")، و
- إصدار نسبة 33% من رأس مال اس.جي.جي.اتش إلى إم سي انترناشونال ليمتد (المعروف سابقاً بـ داماس العالمية المحدودة").

ولا توجد خطوات جوهرية عالقة فيما يتصل بالصفقة كما هي موصوفة أعلاه.

وعليه، تكون الصفقة قد تمت بنجاح وفقاً للهيكلة المعتمدة والإفصاحات التي تمت للسوق.





Announcement by Mannai Corporation QPSC on

Completion of the Transaction of Transfer of Damas Jewellery Business

We, Mannai Corporation QPSC (the “**Company**”), refer to our previous announcement dated 31 December 2025, in which the Company confirmed that it had entered into an amended agreement on 31 December 2025 (the “**Amendment Agreement**”) reflecting the updated transaction structure relating to the proposed sale of 67% of the Damas Jewellery Business to Titan Company Limited (the “**Transaction**”).

In accordance with Article 2.3 of the QFMA’s Merger and Acquisition Rules, details of the Transaction were disclosed by public announcement on 4 August 2025, and further on 31 December 2025.

We can now confirm that all such conditions precedent have been satisfied and The parties have concluded the remaining share transfer formalities described in our previous announcement, namely:

- the transfer of 100% of the shares in Damas LLC to Signature Jewellery Holding Limited (“**SJH**”); and
- the issuance of 33% of the share capital of SJH to MC International Limited (formerly known as Damas International Limited).

No further material steps remain outstanding in relation to the transaction as described above.

Accordingly, the Transaction has been successfully completed in line with the approved structure and the disclosures previously made to the Market.

